

# Referat fra møde i afdelingsbestyrelsen

Pakhuset d. 08. maj 2017

Deltager: Jørgen Henriksen JH, Søren Marott SM og Gitten Kock-Hansen GK

Møde d. 08. maj 2017 kl. 15:00.

1. Gennemgang og drøftelser vedr. kommende markvandring d. 11. maj, SM efterlyser en opdateret plan/instruks for tekniskafdelings personel, vedr. opgaver så som vanding af nyplantet træer ud til Provstegade samt i gården, samt ugentlig fejning af svalegangen da det pt. kun er opgangen der vaskes ugentligt. GK bemærkede at måtten ved indgangen aldrig støvsuges, under den ugentlige vask af opgangene,

SM har bemærket at der står cykler, som åbenbart ikke bruges – flade dæk etc. de har stået længe i og ved cykelskuret, der er ligeledes ikke ”mærker” på disse.

Det blev besluttet at fremlægge ovenstående for tekniskafdeling under markvandringen.

2. Bestyrelsen gennemgik det fremsendte Årshjul for en afdeling i Bo42, og besluttede at følge angivne terminer etc. i dette.

3. Det fremsendte regnskab for 2016 blev gennemgået, GK ville gerne have en mere udspecificering af udgifter til vedligeholdelse, JH vil kontakte administrationen angående dette. Huslejestigningen på 0 % for 2017 blev drøftet, og JH vil spørge ind til dette ved det kommende ordinære afdelingsbestyrelse møde i september.

4. SM og GK ville gerne have informationer fra administrationen, i f. m. indflytninger, således at bestyrelsen har mulighed for at sige ”goddag” til nye beboer. JH kontakter administrationen for at afklare om dette er muligt.

JH udfærdiger jf. ovenstående et oplæg til velkomst brev/skrivelse til nye tilflyttere.

5. Der blev drøftet flere muligheder for aktiviteter for alle beboer i ejendommen, og JH undersøger det økonomiske råderum.

6. Det blev besluttet at afholde ordinært afdelingsmøde d. 12. september kl. 17:00, JH står for det praktiske.

